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* 1דף מס':    

 20/03/2019תאריך הישיבה: 

 10מס' חברי ועד ההנהלה: 

יובל  ,ניצן סולומון אביב כהנא, ,אורי אגוזישלומי גרבר, יעל דוידוב, המשתתפים בישיבה:  שמות
 אלון גולדברג.דותן אבירם, יגאל קליין  שינדלר,
 גל אורן.חסרים: 
 . האגודהמזכיר  –זאב פקציארז  -קבוע:  ףמשתת

  : סדר היום של הישיבה
 
 .דיווח איכות הסביבה .1
 .על ידי אלון -נושאים של תכנון תשתיות  .2
 . 2019ב  ₪ 80,000 כ מסגרת לעבודות פיתוח שלהמועצה לאישור  -על ידי אביב  –גינון  .3
 .על ידי דותן –צחי וצוות יפתח דיווח  .4
 .יגאל קליין –נושאי בטיחות דיווח  .5
 .אוריעל ידי   - תרבות .6
 .על ידי יובל –חינוך ומוגנות  .7
 על ידי דרור ואלון. –הרחבת מתקן האנרגיה  דליה  .8

               ------------------------------------------------------------------ 

 דיון והחלטות:

 .סבב דיווחים .1

משפחת קורן. הושגה ת המיחזור באזור . מתקדמים בטיפול בפינניצן –איכות הסביבה דיווח 

על גבי מפת מדידות. בנוסף  השתתפות של המועצה כפיילוט בתנאי שנציג תכנית מסודרת

יתקיים סיור עם יוסי שיש,  מנהל האגף המוניציפלי במועצה, לאישור קונספט המחזור 

 המוצע.

 נתונים להעברתו לטל בלינסקי שעוזר לנו בנושא. זאב יפנה לקיבוץ לקבלה קובץ: החלטה

 
  .על ידי אלון -נושאים של תכנון תשתיות  .2

הקיבוץ וועדת תכנון של זאב מסר שרגע לפני תחילת בצוע הדרך המקשרת, הודיעו לנו מ
שהוועדה המחוזית שדנה בת.ב.ע של קיבוץ כפר מנחם דרשה מהקיבוץ  האזורית והמועצה

 לבצע שינוי תכנון בחלק של התכנית שצמודה לדרך המקשרת המתוכננת. 
יחייב שינויים בחלק מסוים של התכנית והתחשבות בדרישות הוועדה המחוזית דבר  הדבר

שיעכב את תחילת העבודות. הקיבוץ לקח אחריות למימון ההוצאות הנוספות עקב השינוי 
 בתכנון שקיים.

: מבינים את האילוצים, וועד האגודה מבקש מזאב לוודא שהעלויות לא יחולו על החלטה
ות לצמצם "הפתעות" בעתיד ועל מנת להיות קצת יותר מעודנים האגודה ועל מנת לנס

לתכניות הפיתוח של הקיבוץ, זאב יפנה לקיבוץ ויבקש לצרף את האדריכלית נועה כהנא  
 לוועדת התכנון.

בישיבה עם חלק מאנשי התכנון של הקיבוץ, הועלתה הצעה להקים  .עוד בנושא תשתיות
בתבע של הקיבוץ, בין המגרש  לספורטשצבוע טרק בשטח הקיבוץ -את מגרש הפאם

 המקורה לבין הבריכה. הנושא יקודם במשותף על ידי ארנון לפידות, אבי בן צבי, אלון וזאב.
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 לסגור כללהספורט על ידי המועצה, נשקול אם נדרש עם תחילת עבודות הבנייה של אולם 
 המעבר בדרך המקשרת עד לסיום העבודות.

נציגי היישוב במליאת המועצה יתבקשו לבדוק מדוע בתכניות האולם, מסומנת זרוע רביעית 
 לכיכר הכניסה להרחבה כאפשרות של הגעה לאולם הספורט לאחר בנייתו. 

 
 .2019ב  ₪ 80,000 כ מסגרת לעבודות פיתוח שלהמועצה לאישור על ידי אביב.  –גינון  .3

, פנינו למועצה )אביב, אסא וזאב( 18.02.2019בעקבות החלטת הוועד בישיבה מיום 
 .₪ 80,000וקיבלנו אישור לבצוע העבודות על פי תנאי מכרז של המועצה, עד לסכום של 

 : מברכים את צוות הגינון. תחילת העבודה יהיה בראשית חודש מאי.החלטה
כהמשך לסעיף הקודם )תשתיות(, ביצע הקיבוץ עבודות פיתוח שחלקם  :עוד בנושא גינון

"עלו" על שטחי גינון ציבורי. התקיים סיור משותף לצוות הגינון וצוות תשתיות של הקיבוץ 
וסוכם על בצוע תיקונים במקומות בהם נהרס חלק מהגינון. עקב חפירת ביוב מהמטבח 

 ים ששתלנו בחודשים ובשנים האחרונים. לכיוון כניסה לקיבוץ, גם נדרשנו להעתיק צמח
 

 .על ידי דותן –צחי וצוות יפתח דיווח  .4
 מארגנים מחדש רשימה של ציוד עזרה ראשונה קיים על מנת לחדש את מה שצריך.

 
 יגאל קליין. –דיווח נושאי בטיחות  .5

יגאל התחיל לבדוק נושאים שדורשים טיפול לשיפור הבטיחות, לא רק באזור גבעת הילדים 
אלא גם בקיבוץ. פרסום פרוטוקול זה בעצם יאפשר לתושבים להכיר שוב ביגאל ככתובת 

 נוספת לאפרת וזאב לפנות אליה בנושאי בטיחות.
על יגאל גם מסר שידאג לקיום ישיבה משולשת עם זאב וזאבי )מנהל קהילה של הקיבוץ(, 

  .פיםמנת לטיפול בנושאי בטיחות משות
 

 על ידי אורי.  -תרבות  .6
, הפרדנו גם חשבונאית בין מועדון אוסישקין לבין תקציב 1/3/2019אורי דיווח שהחל מ 

תרבות, כולל כרטיסים נפרדים בהנה"ח. מברך את דני ואת רונן על פעולתם הנמרצת כל 
 .80אחד בתחומו ועל בצוע פרסום מהנה ואסרטיבי לכל נושאי התרבות וחגיגות שנת ה 

 שפעם היה חלק אינטגרלי של חגי הקיבוץ. באפריל יחודש קיום טקס העומר
 גם החלה פעילות ארוחות הארבע ובכלל ממשיכים בתכנון חג הקיבוץ.

 
 על ידי יובל. –חינוך ומוגנות  .7

 בדיקת מבנה הניהול הנוכחי, מיכל מנור )מנהלת כל החינוך( על  הצעתניהול החינוך. עקב 
כל, עומרי, זאב ואני  בוחנים שינוי פורום החינוך ובכלל זה הצוות שפעיל קבוע )חלי, מי

כנראה, על ידי חלוקה לשתי חטיבות" החטיבה הצעירה מגיל ניהול כלל החינוך. ל במודל
 ד' וחטיבה נוספת עד יב'. -תינוק ועד כיתות ג'

. נבדקת הצעת מחיר על מנת לבקש בישיבה הקרובה הצללה למתקנים בגבעת הילדים
ק עלויות להוספת מתקנים חדשים, בעיקר לילדים אישור תקציבי. במקביל נמשיך לבדו

 גדולים יותר.
בעקבות אירוע שהיה באזור מבנה הנוער, בו היו מעורבים בני נוער מכפר  :מקרה ונדליזים

התנצלותם למקרה. מנחם וכפר הריף, דיברנו עם בני הנוער והוריהם. בני הנוער הביאו את 
התקנת מצלמות, לאחר שנקבל חוות דעת האגודה בדקה עם היועץ המשפטי אפשרות של 

 נקיים דיון.
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פעילות השמו"צ: פורום החינוך בודק את פעילות השמו"צ, נפגש וייפגש שוב עם הורי 
 החניכים ועם התנועה והחליט להגדיל המעורבות בבחירת רכז/ת הקן.

ל ממשיכים בעבודה, לאחר ההצלחה בפעילות הראשונה, מתוכננת הצגה לכל :צוות מוגנות 
 היישוב.

 
 על ידי דרור ואלון. –הרחבת מתקן האנרגיה  דליה  .8

דרור ואלון דיווחו על דיון שהתקיים בוועדה לתשתיות לאומיות בהתנגדויות להרחבת 
גורמים, אנחנו, מ.א. יואב והוועדה  3הפעילות של מתקן דליה. ההתנגדות הוגשה על ידי 

 המחוזית לתכנון ובנייה.
נגדויות נדחו וכאשר נקבל דוח מודפס של הדיון נעביר לידיעת בסיכומו של דבר, כל ההת

 הוועד וכלל הציבור.
נראה לנו שהאופציה האחרונה היא לפנות לבג"ץ ולצורך זה נבקש לקבל הצעת מחיר לטיפול 

 ורק לאחר מכן נוכל להביא את הנושא לדיון.
          

                     נרשם על ידי זאב 
                   
 
 
 
 
 


